
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/23-01/09 
URBROJ: 2109-26-01-23-09 
Pribislavec, 07.08.2023. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 07.08.2023. godine 
 
PRISUTNI: Mladen Ladić, Dina Korent, Jasna Rakić, Ivana Lesjak Možek, Vesna Sobočanec, Dragutin 
Prprović, Nikola Bakoš, Zoran Tomašić, Nikola Lepen, Elvis Horvat i Nenad Pintarić 
 
ODSUTNI: David Oršuš i Pero Pavić 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, općinski načelnik 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Potpredsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: 
Predsjedavajuća) pozdravila je sve prisutne te otvorila 20. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:00 sati. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec postavlja pitanje vezano uz odaziv osoba primatelja zajamčene minimalne 
naknade s obvezom rada za opće dobro. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi kako je odaziv na poziv za rad na opće dobro dovoljno dobar, a 
da je Hrvatski zavod za socijalni rad obavješten o osobama koje se nisu odazvale te da je shodno 
navedenome istima oduzeto pravo na primanje zajamčene minimalne naknade, što je vidljivo iz 
ažuriranih popisa navedenog Zavoda. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić postavlja pitanje vezano uz planirane radove na rekonstrukciji ulice Nikole 
Tesle. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je rekonstrukcija navedene ulice prijavljena na Program 
podrške regionalnom razvoju, odnosno na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije, čime je ostvareno pravo na sufinanciranje u iznosu od 40.000,00 eura. Navodi da je za 
navedenu rekonstrukciju izrađeno idejno rješenje, da je projekt u izradi te da se nakon izrade istog 
kreće u postupak javne nabave. 
 

 



 

 

 

Vijećnik Dragutin Prprović navodi da se pitanja koja će uputiti odnose na komunalnog redara i 
pročelnicu kao njegovu nadređenu. Navodi da je 31.03.2022. godine donesena nova Odluka o 
komunalnom redu, no da ne vidi nikakvo napredovanje po pitanju održavanja navedenog komunalnog 
reda odnosno postupanja po navedenoj Odluci. Postavlja pitanje vezano uz postupanja komunalnog 
redara po pitanju parkiranja vozila na zelenim površinama, količinu njegovog godišnjeg odmora i 
vremenu koje provodi na radnom mjestu. Također, konstatira da određeni mještani, zasipavaju ulaze 
bez prethodnog odobrenja Općine i obavijesti Odboru za komunalno uređenje. Navodi da je UDVDR, 
Podružnica Pribislavec bez prethodnog savjetovanja s Odborom za komunalno uređenje, izvršila sadnju 
određenih sadnica na području kod tenka, odnosno „Muzeja na otvorenom“  te da po pitanju sigurnosti 
oko navedenog muzeja, odnosno područja oko tenka i miga nije poduzeto ništa. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da će pitanje vijećnika Dragutina Prprovića biti odgovoreno 
pisanim putem, s obzirom da se odnosni na osobe koje trenutno ne prisustvuju sjednici. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz postupanja po donesenom prometnom elaboratu. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je nakon provedenog postupka jednostavne nabave, za 
radove na vertikalnoj i horizontalnoj prometnoj signalizaciji sklopljen ugovor s tvrtkom Crtorad, kao 
najpovoljnijim ponuditeljem, koja će izvršiti navedene radove sukladno spomenutom prometnom 
elaboratu. 
 
Aktualni sat završio je u 19:45 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
09.05.2023. godine 

2. Donošenje Odluke o izboru predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća Općine 
Pribislavec 

3. Donošenje Odluke o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec 
4. Donošenje Odluke o prodaji ošasne imovine u vlasništvu Općine Pribislavec 
5. Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Pribislavec 
6. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Pribislavec 
7. Donošenje Odluke o otpisu potraživanja prema fizičkim i pravnim osobama s osnove 

komunalne naknade i naknade za uređenje voda 
8. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Pribislavec za 2023. godinu 
9. Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 09.05.2023. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je s 10 ZA, 0 PROTIV i 2 
SUZDRŽAN. 



 

 

 

 
Ad.2) Donošenje Odluke o izboru predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
 
Vijećnik Nikola Lepen, kao predsjednik mandatne komisije navodi da je Općina Pribislavec dana 
30.06.2023. godine zaprimila ostavku vijećnika Zorana Tomašića na mjesto predsjednika Općinskog 
vijeća Općine Pribislavec čime se utvrđuje prestanak prava obavljanja dužnosti predsjednika Općinskog 
vijeća Općine Pribislavec. 
 
Predsjedavajuća navodi da je Odbor za izbor i imenovanja predložio Dinu Korent za predsjednicu te 
Nikolu Bakoša za potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec što je uvršteno u predloženoj 
Odluci o izboru predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec. Postavlja pitanje 
ukoliko postoje drugi prijedlozi i otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajuća vijećnicima postavlja izbor između javnog i tajnog glasovanja. 
Vijećnici jednoglasno odlučuju za javno glasovanje, nakon čega glasaju za donošenje Odluke u 
predloženom obliku, odnosno uvrštenim prijedlogom Dine Korent kao predsjednice i Nikole Bakoša kao 
potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec. 
 
Odluka o izboru predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćena je 
jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je na prethodnoj sjednici donesena Odluka o prodaji 
rabljenog automobila u vlasništvu Općine Pribislavec te nakon provedenog Javnog poziva za prodaju 
vozila navedenog u Odluci, nije se javio niti jedan ponuditelj, shodno čemu je potrebno donijeti novu 
Odluku s umanjenim iznosom početne cijene vozila.  
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o prodaji rabljenog osobnog automobila u vlasništvu Općina Pribislavec prihvaćena je 
jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Odluke o prodaji ošasne imovine u vlasništvu Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je Općina Pribislavec, sukladno zaprimljenim rješenjima, 
naslijedila nekoliko nekretnina, neke u stopostotnom vlasništvu, a neke u određenim dijelovima te 
većinu s određenim iznosom dugovanja, no kako bi se omogućila prodaja svih naslijeđenih nekretnina, 
najprije je potrebno donijeti predloženu Odluku. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o prodaji ošasne imovine u vlasništvu Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Pribislavec 
 

Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je s obzirom na zakonsku obvezu osnivanja Savjeta mladih, 
izmjenu odredbi Zakona o savjetima mladih te protek mandata prijašnjeg Savjeta mladih Općine 



 

 

 

Pribislavec, potrebno donijeti navedenu Odluku, kako bi se proveo potreban Javni poziv i kako bi 
Općinsko vijeće izborom predloženih kandidata osnovalo novi Savjet mladih Općine Pribislavec. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o osnivanju Savjeta mladih Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić ukratko je obrazložio i pročitao dopis direktora GKP-a PREKOM d.o.o., 
koji sadrži razloge za potrebu donošenja predložene Odluke, odnosno za izmjenu određenih odredbi 
vezanih uz broj odvoza na mjesec te poskupljenje cijena. 
 
Vijećnik Elvis Horvat smatra da se određeni troškovi navedeni u obrazloženju nisu povećali te da 
navedeno povećanje ne smatra u potpunosti opravdano. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da kao član skupštine GKP-a PREKOM, navedeno poduzeće je 
na sve moguće načine pokušalo izbjeći navedeno poskupljenje, no da isto nije bilo ostvarivo. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 
području Općine Pribislavec prihvaćena je s 11 ZA, 1 PROTIV i 0 SUZDRŽAN. 
 
Ad.7) Donošenje Odluke o otpisu potraživanja prema fizičkim i pravnim osobama s osnove 
komunalne naknade i naknade za uređenje voda 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić ukratko obrazlaže točku te razlog otpisa potraživanja koja su u zastari. 
 
Vijećnik Mladen Ladić postavlja pitanje vezano uz popis, odnosno imena i prezimena osoba kojima se 
otpisuju potraživanja. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da sukladno odredbama Opće uredbe o zaštiti podataka 
navedeni podaci ne smiju biti izneseni u javnost. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o otpisu potraživanja prema fizičkim i pravnim osobama s osnove komunalne naknade i 
naknade za uređenje voda prihvaćena je s 11 ZA, 0 PROTIV i 1 SUZDRŽAN. 
 
 
Ad.8) Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Pribislavec za 2023. godinu 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 



 

 

 

Općinski načelnik Matija Ladić predlaže vijećnicima donošenje Odluke u predloženom obliku, sa 
osobama koje je predložilo Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja. 
 
Vijećnik Nikola Lepen, vezano uz dodjelu javnih priznanja, predlaže buduću izmjenu Odluke o javnim 
priznanjima Općine Pribislavec koja određuje vrste javnih priznanja, kao i određene kriterije za 
dobivanje istih. Predlaže da se ljestvica za dobivanje javnih priznanja podigne, odnosno da se javna 
priznanja razgraniče u više kategorija, koje će biti ograničene određenim kriterijima.  
 
Općinski načelnik Matija Ladić se slaže s navedenim te navodi da su vijećnici osobe koje odlučuju o 
izmjeni navedene Odluke te da je svaki prijedlog dobrodošao. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Pribislavec za 2023. godinu prihvaćena je s 11 ZA, 0 PROTIV 
i 1 SUZDRŽAN. 
 
Ad.9) Ostala pitanja 
 
Općinski načelnik Matija Ladić sažeto navodi i obrazlaže provedene i planirane projekte, odnosno 
obrazlaže vijećnicima faze u kojima se određeni projekti nalaze te postavljene rokove za završetak istih. 
 
Vijećnica Jasna Rakić ukratko iznosi Program Dana Općine Pribislavec za 2023. godinu. 
 
 
Sjednica je završena u 21:30 sati. 
 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec                    dr.sc. Dina Korent 


